
Komisja Budżetowo - Gospodarcza Węgorzyno, 23.02.2015 r. 
Rady Miejskiej 
Komisja Społeczno - Oświatowa 
Rady Miejskiej 

Protokół nr 2/2015 

Komisji Budżetowo — Gospodarczej oraz Komisji Społeczno - Oświatowej z posiedzenia 
wspólnego odbytego w dniu 27 stycznia 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Węgorzynie 

Posiedzenie Komisji Budżetowo — Gospodarczej oraz Komisji Społeczno - Oświatowej 
rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło o godzinie 14:50. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Zbigniew Białek - Przewodniczący Komisji Budżetowo — 
Gospodarczej udział wzięli członkowie Komisji Budżetowo - Gospodarczej: 

1. Szyłowicz Bogusław 
2. Szymko Jan 
3. Zieliński Mariusz 

oraz członkowie Komisji Społeczno — Oświatowej tj.: 

1. Kamińska Jadwiga - Przewodnicząca Komisji 
2. Kaczmarek Marta 
3. Lewandowska Katarzyna 
4. Łuksza Anna 
5. Kata Grażyna 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Monika Kuźmińska - Burmistrz Węgorzyna 
2. Pan Jan Mazuro - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3. Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy 

Komisja opiniowała materiały przedłożone na sesję Rady Miejskiej zwołaną na dzień 
29 stycznia 2015 roku. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo - Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie 

- projekt druk nr 1 



Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - przedstawił punkty 
wypracowane przez komisję, którymi w 2015 roku chce się zająć komisja 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza wnioskuje o dopisanie w załączniku Nr 1 do projektu 
uchwały: 

- pkt. 4 „Ocena i stopień realizacji internetu bezprzewodowego Wi - Fi na terenie 
Gminy Węgorzyno", 

- pkt. 5 „ Przynależność gminy do Stowarzyszeń analiza zysków i strat", 
- pkt. 6 „Ocena stanu plaż na terenie Gminy Węgorzyno", 
- pkt. 7 „Ocena stanu dróg na terenie Gminy Węgorzyno oraz ich oznakowanie", 
- pkt. 8 „Kontrola wyposażenia i funkcjonalność Ochotniczej Straży Pożarnej na 

terenie gminy", 
- pkt. 9 „Analiza usuwania azbestu na terenie gminy na dzień 31 grudnia 2014 roku". 

Pan Radny Szylowicz - wspomniał, że potrzebny jest gospodarz plaży 
Pani Sekretarz — wyjaśniła, że nasi porządkowi są, oni w ciągu tygodnia obchodzą plaże 
Pani Burmistrz ~ my mamy urządzenia, dzięki którym czyścimy przed sezonem. Jeśli chodzi o 
stawianie tabliczki, to ja kazałam postawić, zrobić zdjęcie, bo na drugi dzień już jej nie ma. 
Przyjmowanie gospodarza, my mamy osoby z robót publicznych, osoby które odrabiają i te osoby 
sprzątają przed sezonem. Przy okazji składanego wniosku o zagospodarowanie terenu wokół jeziora 
chcemy postawić tam szalety, oświetlenie, ścieżki, pomosty, przejścia i nie dostaliśmy 
dofinansowania na to. 
Pan Radny Szylowicz - głównie chodzi o szalety tutaj, bo to tragicznie wygląda po sezonie 
Pani Sekretarz - były szalety i to z obsługą, firma która czyściła co jakiś czas. Do tej pory był jeden, 
było zgłoszenie że jest za mało więc dostawiliśmy drugi i już nie było zgłoszeń, że jest za mało 

Po krótkiej dyskusji Komisja Budżetowo Gospodarcza przeszła do głosowania. 

2. zatwierdzenia planu pracy Komisji Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie -
projekt druk nr 2 

Pani Jadwiga Kamińska Przewodnicząca Komisji Społeczno — Oświatowej — przedstawiła 
zagadnienia wypracowane prze komisję, którymi chcą się zająć w 2015 roku 

Komisja Społeczno - Oświatowa wnioskuje o dopisanie w załączniku Nr 1 do projektu 
uchwały: 

- pkt. 4 „Zebranie informacji o istniejących formach organizacji czasu wolnego na 
terenie Gminy Węgorzyno dla wszystkich mieszkańców", 

- pkt. 5 „Opracowanie wniosków i uchwał dotyczących sposobu wykorzystania 
pomieszczeń w placówkach kulturalno - oświatowych, 

- pkt. 6 „Opiniowanie i rozpatrywanie spraw przekazywanych przez Radę, 
Przewodniczącego Rady, Członków komisji oraz Burmistrza". 



Pani Burmistrz, — omówiła temat na Osiedlu 40 - lecia dot. problemu z wyegzekwowaniem 
płatności za eksploatowanie kotłowni. Wyjaśniła, że faktury za prąd płaci Wspólnota, bo mają 
licznik na siebie i z niego korzystają i ten licznik jest pod Zarządem Wspólnoty. Teraz Wspólnota 
powinna egzekwować od Operatora kotłowni. Jeśli chodzi o wytwarzanie ciepła, do którego 
potrzebny jest ten prąd to już jest wjego kwestii jak on sobie ten prąd zorganizuje, on może sobie 
wziąć nawet agregaty. Pani Burmistrz poinformowała, że zostanie zorganizowane spotkanie. 

Po krótkiej dyskusji Komisja Społeczno - Oświatowa przeszła do głosowania. 

Komisja projekt uchwały głosowały następująco : 

3. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie - projekt druk 
nr 3. 

Pan Radny Szylowicz - wspomniał o temacie, o którym mówiono w Słajsinie — Edukacja dzieci jeśli 
chodzi o selektywne zbieranie śmieci. Druga sprawa do zabawa w robienie „coś z niczego" 
Pani Radna Kata - poinformowała, że jest już to wprowadzone w szkołach 
Pani Burmistrz - poinformowała, że w świetlicach również to jest. N a „Lato z Węgorzem" był pokaz 
mody ekologicznej 

Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 

4. zatwierdzenia wyborów Rady Osiedlowej w Węgorzynie — P1M.^M..4L^KBL1. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Burmistrz. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

5. zatwierdzenia wyborów organów jednostek pomocniczych — projekt druk nr 5 



Projekt uchwały został omówiony przy projekcie uchwały na druku nr 4. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 4 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Komisja Społeczno -- Oświatowa: 
Za-5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

6. zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające 
finansowanie programu i projektu współfinansowanego z budżetu Unii Europejskiej -
projekt druk nr 6 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Burmistrz. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Komisja Społeczno - Oświatowa: 
Za-5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

7. zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające 
finansowanie programu i projektu współfinansowanego z budżetu Unii Europejskiej -
projekt druk nr 7 

Projekt uchwały został omówiony przy projekcie uchwały na druku nr 6. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

Komisja Budżetowo - Gospodarcza: 
Z a - 4 



8. zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające 
finansowanie programu i projektu współfinansowanego z budżetu Unii Europejskiej -
projekt druk nr 8 

Projekt uchwały został omówiony przy projekcie uchwały na druku nr 6. 

Komisje projekt uchwały głosowały następująco : 

9. Plan pracy Rady Miejskiej w Węgorzynie - druk nr 9 

Pan Przewodniczący Rady Miejskie - omówił Plan pracy Rady Miejskiej wraz z planowanym 
harmonogramem sesji na rok 2015. Poinformował, że te terminy nie są jednoznaczne, bo może być 
tak że jest mało tematów które nie są pilne to nie będzie zwołana sesja, natomiast jeżeli okaże się że 
są uchwały bardzo ważne i pilne to na pewno będzie zwołana sesja np. uchwały Pani Skarbnik 
potrzebne do zaciągnięcia pożyczki. Są również sesje nadzwyczajne, których nie ma w planie pracy 
a są zwoływane. Lipiec - sierpień przerwa urlopowa, ostatnio z końcem sierpnia została zwołana 
sesja, ponieważ dziwnie jest zwoływać sesje z końcem lub w połowie września „Stan przygotowania 
szkół do sezonu letniego" jak już szkoły funkcjonują. Tak to przewidziane jest. 

Komisje nie opiniowały planu pracy. 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Zaproszenia Pana Komendanta Powiatowego Policji na sesje, zorganizowanej Debaty 
społecznej w sprawie planów reorganizacji Posterunku Policji w Węgorzynie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 



Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej 

Zbigniew Białek 

Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej 

Jadwiga Kamińska 

Protokołowała : 

WioletaJ^oczątek 

Protokół sporządzono w wersji skróconej (po uzgodnieniu z Przewodniczącymi Komisji) płyta z 
nagraniem jest dołączona do protokołu i przechowywana przez 1 rok 


